
Lektion 3 
Hur är läget? / 
-Det är bra. 
 Hur mår du? 
-Jag mår bra.  
 
Hur är det med dig? 
 
Å 
U 
O 
 
Snyggt! Synonym till fint 
 
GRAMMATIK 
 
Verb i PRESENS  
 
Presens använder vi för NU eller GENERELLT 
 
Jag går till skolan nu (NU) 
Jag är hungrig (NU) 
 
Jag är lärare ( generellt) 
Jag har en bror (generellt) 
 
Verb i presens slutar på -R 
Kommer 
Jobbar 
Har 
Heter 
Bor 
Pratar 
Pluggar 
Är 
(det finns några verb i presens som slutar på -s: t.ex. trivs, ses, andas..) 
 
Verbet är på plats 2 i en mening! 
 
Jag heter Julia. 
Jag går till skolan nu. 
Eller 
Nu går jag till skolan. 
Nu jag går till skolan 
 
Läxan på sidan 9 
 



 
Jag kommer från Japan (jaaaapan). Jag talar engelska. 
Jag är ingenjör och jobbar med IT. 
Jag jobbar som programmerare. (programeeeerare) 
Jag talar engelska och lite franska. Jag är civilingejör på Sweco. 
Jag bor med min pojkvän. Han pratar engelska, svenska och lite franska. 
Jag pluggar svenska. 
Jag bor i Stockholm. Jag är forskare.  
________________ 
På sidan 20 (tjugo/tjugi) 
 
Jämför med din granne: vilka ord hör ni?  
 
Vilka ord förstår ni i texten? 
 
Intresserad (jag är intresserad av Frankrike) 
Hon är journalist (sju-ljudet) 
Tidning (tiiiining) 
Hon skriver för en tidning 
På nätet (nääätet) (ett nät – nätet) 
Telefon 
Skype 
Katt  
Han Längtar efter Sol ibland  
 
s.21 
Fin lägenhet! – nice apartment 
Vad trevligt! (how nice) 
Det var roligt att träffas! (roligt – fun ) 
Var  - preteritum av är 
Läser du svenska? Studerar du svenska?  
(jag läser en bok. Jag läser svenska). 
Förlåt – sorry  
Ursäkta – 
(du är förlåten. ) 
Just det. – ja, precis.  
Ha det så bra!  
(ha – imperativ av har) 
Du med! (you too) 
Du också!  


